
Protokół Nr  19/10 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  25 października 2010 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) podatku od nieruchomości – druk A, 
b) uchylająca uchwałę w sprawie opłaty od posiadania psów – druk B, 
c) wysokości stawek podatku od środków transportowych – druk C. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1  

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Stefan Purol. 
Komisja przyjęła porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-5 

(jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie podatku od nieruchomości – druk A, 
Przedstawiła: Dorota Dankowska, Z-ca Skarbnika Miasta 

Komisja zapoznała się z projektem przedstawionym przez Burmistrza oraz projektem 
uwzględniającym  poprawki Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – proponował zmniejszyć stawkę w § 1 ust. 1 lit. c) z 0,37 zł na 0,36 zł oraz w § 1 

ust. 1 lit e) z wysokości 5,68 zł na 0,52 zł, ponieważ tu chodzi o organizacje działające bez 
zysku non profit. Natomiast lekarze mają mniejsze podatki. Skoro przyjęto program 
współpracy z organizacjami pozarządowymi to tu nie ma żadnego odniesienia w wysokości 
proponowanych wysokości podatków. 

T.Szwed – przychylił się do propozycji radnego W.Czurko. 
 

Komisja przegłosowała proponowane poprawki: 
- zmniejszyć stawkę w § 1 ust. 1 lit. c) z 0,37 zł na 0,36 zł, co przegłosowano: za-5 
(jednogłośnie), 
- w § 1 ust. 2 lit. e) otrzymuje brzmienie: „zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 
działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego od 1 m2 
powierzchni użytkowej – 0,52 zł”, co przegłosowano: za-5 (jednogłośnie), 
- w § 1 ust. 2 lit. f) dodaje się w brzmieniu: „ pozostałych - od 1 m2 powierzchni użytkowej 
–   5,68 zł” , co przegłosowano: za-5 (jednogłośnie), 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  z poprawkami, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
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b) uchylająca uchwałę w sprawie opłaty od posiadania psów – druk B, 
Przedstawiła: Dorota Dankowska, Z-ca Skarbnika Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał czy są inne Miasta, które rezygnują z tego podatku? 
Z-ca Skarbnika – odpowiedziała, że nie - jesteśmy pierwszą gminą, która rezygnuje. 
S.Hatłas – prosił, aby zmienić tabliczki z napisem „nie wprowadzać psów” na „nie 

wprowadzać zwierząt”. 
B.Stanczewski – uważa, że to spowoduje brak informacji odnośnie psów nieszczepionych, bo 

nikt nie ma obowiązku rejestracji psów. Należy tą kwestię uregulować w ustawie, aby była 
obligatoryjna ewidencja. 

S.Purol – poruszył problem czipowania psów. 
B.Stanczewski - przypomniał, że samorząd ma obowiązek wyłapywania bezpańskich psów. 

Należy poszukać takich środków u Wojewody. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e,  głosując: za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 
 
c) w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych – druk C. 
Przedstawiła: Dorota Dankowska, Z-ca Skarbnika Miasta 
 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-5 (jednogłośnie). 

 
 
Ad 3 

 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 16.00   zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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